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Radstaak, Erna

Van: John Bakker <john@rijnlandhaven.nl>

Verzonden: maandag 19 maart 2018 14:39

Aan: Griffie Doetinchem

CC: 'John Bakker'; 'Janneke Godschalk'

Onderwerp: FW: sloop Augustinusschool van Damstraat Gaanderen

Bijlagen: Augustinusschool Gaanderen (foto's).pdf

 

 

Griffie Gemeente Doetinchem, 

 

Graag verzoeken wij u om  de vergadering van het Presidium van dinsdag 27 maart a.s. voor te leggen om in te mogen spreken 

tijdens de Beeldvormende Raadsvergadering van dinsdag 05 april a.s. 

 

Met wij bedoel ik John Bakker, wonende te Dinxperlo en kantoor houdende Harbershoek 4-6 te Silvolde en mijn collega Janneke 

Godschalk, wonende te Doetinchem. 

Wij zouden graag in willen spreken met als onderwerp de helaas voorgenomen sloop van het mooiste en meest karaktervolle deel 

van de Augustinusschool staande en gelegen aan de van Damstraat te Gaanderen en onze plannen als koper van deze school. 

 

Een en ander is reeds eerder besproken met Wethouder dhr. P. Drenth. 

Dhr. Drenth is zeer positief over onze plannen maar overweegt toch om het College voor te stellen om het oude deel van de 

school, welk het meest karakteristiek is, te slopen en het restant ter beschikking aan de Musicalvereniging MPG te stellen. Ook in 

onze plannen zou het aangebouwde deel voor MPG bedoeld zijn. 

 

Wij hebben al ruim een jaar diverse gesprekken gevoerd met BUHA en zijn het bijna op detail al met elkaar eens voor wat betreft 

koopsom, welk deel van het terrein door de gemeente als openbaar groen zal worden aangelegd, welk deel door MPG wordt 

gebruikt als ook aanleg van speelplek voor kinderen uit de buurt. 

Echter de buurtvereniging is om nog steeds onduidelijke redenen tegen hergebruik van de voormalige school. 

Tijdens ons gesprek met dhr. Drenth heeft hij aangegeven dat het niet prettig zou zijn als het College een besluit nam m.b.t. 

eventuele sloop waar de Raad van de Gemeente Doetinchem achteraf niet blij mee zou zijn. Helaas is een en ander natuurlijk niet 

meer mogelijk terug te draaien als de school gesloopt is. 

Reden waarom wij graag de Raad middels het inspreken tijdens de beeldvormende vergadering een direct en goed gemotiveerd 

uiteenzetting van onze plannen willen voorleggen zodat een beslissing van het College ook vooraf “getoetst” is door de Raad. 

Dhr. Drenth heeft voor onze plannen de Martinusschool aangeboden maar helaas is de Martinusschool niet geschikt voor onze 

ideeën en bovendien in slechtere staat als de Augustinusschool. 

 

Voor wat betreft onze plannen onderstaand een korte opsomming. 

Wij zouden de “nieuwe inspiratieschool”  duurzamer willen maken waarbij als eerste aandacht aan zonne-energie uit zal gaan. 

Ligging van het dak zuid gericht leent zich daar uitstekend voor. Daarna  voor  isolerende beglazing voor wat betreft de 

zuidgevel. 

De  school heeft nog een fraai gymlokaal met een goede vloer. In het voormalig parochiecentrum overzijde school worden diverse 

yogalessen verzorgd. Wilma zou deze lessen heel graag in het gymlokaal willen voortzetten en daarnaast uitbreiden met Yoga 

speciaal voor kinderen. 

Daarnaast hebben wij diverse contacten met therapeuten voor kinderen met o.a. een psycho-motorische beperking. Deze kinderen 

zouden met sport en spel in een beperkte samenstelling heel goed in het gymlokaaltje geholpen kunnen worden. 

 

Wij zouden graag actieve ouderen in de inspiratieschool kinderen willen laten helpen met o.a. huiswerk. Dit met name voor de 

zogenaamde “sleutelkinderen”. 

Met een leeftijd vanaf 10 jaar zijn deze niet makkelijk te plaatsen bij gastouders. Ook willen de meeste kinderen na hun 

“verplichte schooltijd” niet altijd meer op dezelfde school verblijven voor eventuele na-schoolse opvang. Zij zouden in een andere 

setting met andere mensen veel van elkaar kunnen leren. 

 

Mijn collega Janneke heeft een tweetal bedrijven namelijk Mooi Vorm Creatieve Communicatie als ook Look and Feel Style 

Concepts. 

Look and Feel houdt zich  bezig met stijl / belevings concepten.  Hier moet u denken aan legio veelal creatieve werkzaamheden 

zoals grafische vormgeving, creatieve communicatie en interieur ontwerp.  

Wat onze bedoeling is met de school is om een deel van de lokalen om te vormen tot verschillende belevingswerelden zgn 

stijlstudios. Deze stijlstudios zijn zowel door ons als ook door anderen te gebruiken. Door middel van deze feitelijke studio's 

kunnen wij onze thema's als innovatie, duurzaamheid en hergebruik letterlijk vorm gaan geven. 
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Daarnaast zijn wij binnen LF bezig met een nieuwe tak genaamd Future Rebels. Een gaaf concept waarbij wij kinderen/jeugd 

betrekken! Zij kunnen ons nog zoveel leren en inspireren. De ideeën hiervoor zijn direct gerelateerd aan de school. Wij geloven in 

dit unieke concept en krijgen nu al enthousiaste feedback! Voorbeelden van het label Future Rebels  zijn, het organiseren van 

kinderpanels (maatschappelijke vraagstukken voorleggen), creatieve lessen zoals recycling en ontwerp; leren & inspireren, voor 

kinderen / door kinderen; uiteraard hebben we nog veel meer ideeën! 

 

Op deze wijze is heel goed een commerciële als ook maatschappelijke invulling te combineren. Commercieel is natuurlijk 

noodzakelijk voor een goede en gezonde bedrijfshuishouding c.q. bedrijfsvoering. De activiteiten vormen alsdan een mooie 

aanvulling op hetgeen in Gaanderen al voorhanden is. 

Het voorgelegen terrein zoals de toegangswegen, parkeerplaats en deels groen is al in mijn bezit zodat een goede indeling van het 

voorterrein gewaarborgd is. 

Het groen achter de school en bestraat speelplaats zal ingericht worden als openbaar groen waartussen dan de Augustinusschool; 

die toch wel in goede staat is, mooi tot zijn of haar recht kan komen. Het hele grote pluspunt van de Augustinusschool is de grote 

centrale ruimte waarop alle lokalen samen komen. Dit geeft een geweldige en inspirerende ontmoetingsplek voor ieder die de 

Inspiratieschool met welk doel ook bezoekt. Deze ruimte staat volop in het licht en geeft ieder een positieve beleving. 

 

In de bijlage hebben wij een fotocollage weergegeven van huidige school en impressie na sloop van het oudere deel. 

Mocht het oude deel gesloopt worden blijft enkel de aangebouwde “blokkendoos” over als zelfstandige eenheid. 

U kunt zich hier zelf een mening over vormen hoe het straatbeeld er dan uit zal gaan zien. 

 

Excuus voor het uitgebreide verhaal maar wij zien dit als laatste kans om de school waar menig Gaandenaar zijn of haar lagere 

schooltijd heeft doorgebracht te kunnen behouden. Graag willen wij dit nogmaals in de beeldvormende Raadsvergadering 

toelichten. 

Wij hopen en gaan ervan uit dat u ons deze mogelijkheid wilt geven. 

Zowel de Dorpsraad Gaanderen als ook “uw” bedrijf BUHA staan geheel achter onze plannen. 

 

Mochten er vooraf nog vragen zijn of eventueel onduidelijkheden dan horen wij deze graag. 

 

Mede namens collega Janneke Godschalk, vriendelijke groet, 

John Bakker 

 

Rijnlandhaven Makelaardij BV 

Harbershoek 4-6 7064 AC Silvolde 

Tel. 0315-324126/    0653-177900 
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www.rijnlandhaven.nl 
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